
 

ПЪЛЕН СТЕНОГРАФСКИ ПРОТОКОЛ № 5 

ОТ ДИСТАНЦИОННОТО ЗАСЕДАНИЕ ЧРЕЗ 

ВИДЕОКОНФЕРЕНТНА ВРЪЗКА НА 

СЪДИЙСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ, 

ПРОВЕДЕНО НА 9 ФЕВРУАРИ 2022 г. 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛСТВАЩИ: Лозан Панов – председател на 

Върховния касационен съд, и Георги Чолаков – председател на 

Върховния административен съд  

 

ОТСЪСТВАЩИ: Боян Магдалинчев, Драгомир Кояджиков, 

Севдалин Мавров 

 

На заседанието присъства Тихомир Димитров – главен 

секретар на Висшия съдебен съвет 

 

Откриване на заседанието – 11,38 ч. 

 
 

 

ЛОЗАН ПАНОВ: Откривам заседанието на Съдийската 

колегия на Висшия съдебен съвет. Ще предоставя на г-н Чолаков да 

води заседанието, тъй като точката в дневния ред ме касае лично. 

Господин Чолаков, заповядайте!  

ГЕОРГИ ЧОЛАКОВ: Господин Панов, в момента, в който 

Вие се оттеглите, ние имаме вече 7 човека и не можем да проведем 

гласуване. Колегата Имова изчезна. Явно е трудна връзката с 

колегата Имова. Да Ви кажа, че тя се включва от болница, за да 
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може да участва в това заседание. Допреди малко беше тук, но явно 

има проблем с връзката и не може да участва. Също така 

призовавам колегата Кояджиков и колегата Магдалинчев (а 

съответно те бяха на Пленума) да участват и в заседанието на 

Съдийската колегия. Ако имат някакъв проблем... (Прекъснат.) 

ЛОЗАН ПАНОВ: В момента вече сме деветима и г-жа 

Имова се включи, така че г-н Чолаков, заповядайте! Имаме 

необходимия кворум. 

ГЕОРГИ ЧОЛАКОВ: Извинявайте г-н Панов, че ме 

прекъснахте, докато говоря. Мисля, че не беше толкова коректно, но 

както и да е. Отново призовавам колегата Магдалинчев и колегата 

Кояджиков, ако имат някакъв технически проблем, да ни уведомят 

да знаем дали поради обективни причини не могат да участват в 

заседанието на Съдийската колегия. Затова възложих на главния 

секретар да провери и да говори с двамата колеги. Изчакваме да се 

върне главният секретар да чуем какви са причините и след това да 

продължим. Да, имаме в момента 8 човека и можем да проведем 

заседанието на Съдийската колегия.  

Да изчакаме още 2 – 3 минути и пристъпваме към 

обсъждане гласуването на тази точка от дневния ред. (кратка пауза) 

 (Лозан Панов напуска залата) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛСТВАЩ:  

ЛОЗАН ПАНОВ  
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(Заседанието продължава под председателството 

на Георги Чолаков – председател на Върховния 

административен съд) 

 

ГЕОРГИ ЧОЛАКОВ: Кажете господин Димитров. 

ТИХОМИР ДИМИТРОВ: Физически не можàх да открия 

г-н Магдалинчев, кабинетът му е празен, а на Кояджиков кабинетът 

му е заключен. 

ГЕОРГИ ЧОЛАКОВ: Колеги, няма какво да чакаме повече. 

Имаме 8 членове на Съдийската колегия и можем да взимаме 

законосъобразни решения, точката е само една, мисля, че дебатът 

беше проведен. Ако някой допълнително иска да каже нещо, това са 

колегата Марчева и колегата Имова, които не присъстваха на 

обсъждането на точката вчера. Имате думата. 

Колеги, изказвания някой ще прави ли? Не виждам 

изказвания. 

Колега Дишева, заповядайте!  

АТАНАСКА ДИШЕВА: Не в продължение на вчерашния 

ни дебат, а в подкрепа на решението, което се предлага от 

Комисията по атестирането и конкурсите.  

Известно ни е вчера как приключи гласуването – със 7 на 

2 гласа, като на практика двамата членове на Съдийската колегия - 

г-н Магдалинчев и г-н Кояджиков, не изложиха съображения защо 

считат, че подадената молба от Лозан Панов, чийто мандат изтича 

на 10 февруари тази година, не отговаря на изискванията на закона 

и защо гласуват „против“. Заради това според мен беше много 

важно тяхното участие на днешното заседание, още повече, че те и 

двамата бяха допреди малко на заседанието на Пленума. Отделно 

от това стои въпросът, че г-н Боян Магдалинчев е представляващ 
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Висшия съдебен съвет и подобно бягство от участие в заседание на 

Съдийската колегия по въпрос, по който или трябва да гласува по 

едно абсолютно незаконосъобразно становище (каквото направи 

вчера), или да подкрепи предложението, меко казано, ми се струва 

несъответно на длъжността първо, като член на Висшия съдебен 

съвет и отделно от това, като представляващ Висшия съдебен 

съвет. 

По същество на предложението, което се прави от КАК 

бих искала да обърна внимание, че то е съответно на текста на чл. 

169, ал. 5 от Закона за съдебната власт. Предоставени са на 

административния ръководител две възможности, като първата от 

тях е той да бъде възстановен на работа в органа на съдебна власт 

и на мястото, което е заемал преди избора. Точно това е направил 

г-н Лозан Панов с подадената молба. Той иска да бъде възстановен 

на длъжността „съдия“ във Върховния административен съд, 

каквато длъжност е заемал преди избора му за „председател“ на 

Върховния касационен съд. 

Ако днес не успеем да съберем гласове или мнозинство 

за това решение в съответствие с неговото искане, ние ще 

постановим акт, който ще противоречи на чл. 129, ал. 3 от 

Конституцията на Република България. Съвсем умишлено цитирам 

текст от Конституцията, а не просто от Закона за съдебната власт. 

Този текст установява принципа за несменяемост на съдиите. След 

изтичане на мандата на 10 февруари тази година г-н Лозан Панов 

не може да заема повече длъжността „председател“ на Върховния 

касационен съд, поради което ние сме длъжни да го възстановим на 

съдийска длъжност. 

ГЕОРГИ ЧОЛАКОВ: Благодаря, колега Дишева. Други 

изказвания, колеги има ли? Няма други изказвания. 
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Подлагам на гласуване проекта на решение така, както е 

предложен - Преназначава, на основание чл. 169, ал. 5 от ЗСВ, 

Лозан Йорданов Панов – председател на Върховния касационен 

съд, на длъжност „съдия“ във Върховния административен съд, 

считано от 11.02.2022 г. 

Който е „за“, моля да гласува. Колега Керелска, „за“ ли 

сте? (брои гласовете) Осем гласа. 

ОЛГА КЕРЕЛСКА: Много се извинявам. 

ГЕОРГИ ЧОЛАКОВ: Разбирам Ви. Осем гласа. 

 

(след проведеното гласуване с вдигане на ръка) 

  
1. ОТНОСНО: Молба от Лозан Йорданов Панов – 

председател на Върховния касационен съд, за преназначаване на 

длъжност „съдия“ във Върховния административен съд 

СЪДИЙСКАТА КОЛЕГИЯ НА ВИСШИЯ СЪДЕБЕН СЪВЕТ 

Р Е Ш И: 

ПРЕНАЗНАЧАВА, на основание чл. 169, ал. 5 от ЗСВ, 

Лозан Йорданов Панов – председател на Върховния касационен 

съд, на длъжност „съдия“ във Върховния административен съд, с 

ранг „съдия във ВКС и ВАС“, с основно месечно трудово 

възнаграждение, съгласно Таблица № 1 на ВСС за определяне на 

максималните основни месечни работни заплати на съдии, 

прокурори и следователи, считано от 11.02.2022 г. 

(Решението е взето без участието на Лозан Панов) 

 

 

ГЕОРГИ ЧОЛАКОВ: Благодаря, колеги. 
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Закривам заседанието на Съдийската колегия. Има взето 

решение за преназначаването на колегата Панов. 

Хубав ден. Благодаря Ви, колега Имова, че се включихте 

дори и от болницата! 

 

 

Закриване на заседанието – 11,45 ч. 

 

 

Стенограф: 

Катя Симова 

(Изготвен на 11.02.2022 г.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛСТВАЩ:  

ГЕОРГИ ЧОЛАКОВ  

 

Разпечатка от гласуване на решенията по протокола. 

 Гласуването е в съответствие с предложението на 

вносителя. 

 

Публикуван на 15.02.2022 г. 

 

 

http://www.vss.justice.bg/root/f/upload/34/Res-KS-2022-02-09-ВКВ.pdf

